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Číslo 4
Ročník 2011Cena 7 Kč

Vánoční slovo starosty Pořad bohoslužeb o Vánocích 2011 
ve farnostech Koryčany, Jestřabice, (Stupava)

Vážení spoluobčané,
neúprosně plynoucí čas nás opět 

posunul před práh nejkrásnějšího období 
roku - Vánoc.

Pro každého známý pocit a jasná 
představa krásných chvil strávených 
v kruhu rodiny.

Být obklopený svými blízkými o 
Vánocích je dar, který si přejeme všichni.

Jsme naplněni pocitem štěstí, lásky a 
pokoje.

Vždyť v dnešní uspěchané době, kdy 
čas letí příliš rychle, je nutné se zastavit, 
zapomenout na běžné problémy a naslou-
chat jeden druhému.

Vytvořme příjemnou atmosféru v na-
šich domovech a rodinách. Zachovejme 
si posvátnou úctu k vánočním svátkům, 
svátkům pokoje, lásky a porozumění.

Chci Vám, vážení spoluobčané, také 
poděkovat za Vaši práci v tomto roce.

Za práci ve prospěch našeho města 
a nás všech.

Přeji Vám úspěšný vstup do nového 
roku, pevné zdraví, vnitřní sílu a hodně 
úspěchů v pracovním i osobním životě.

Zdeněk Šmela, starosta

Radostné pr ožití 
svátků vánočních,

v novém roce 
pe vné zdraví 

a mnoho sp okojenosti
Vám př eje

Město Koryčany

PF 2012

Betlémské světlo bude k dispozici v kostele u betléma na Štědrý den po dětské mši sv..
Betlém bude přístupný v neděli a svátky od 14.00 hod. do 17.00 hod., ve všední dny půl 
hodiny před bohoslužbou.

Dne 1. ledna 2011 v 17 hodin tradiční vystoupení dětského folklorního souboru ze Sko-
ronic

Kory any Jest abice Stupava
24. prosince, So, Št drý den „D tská váno ní“ mše sv. schola

P lno ní mše sv. sbor
14.30
22.00 24.00

25. prosince, Ne, Narození Pán – sbor 9.30 11.00
26. prosince, Po, Svátek Svaté Rodiny 9.30 11.00
31. prosince, So, Svátek sv. Silvestra 17.00
1. ledna, Ne, Nový rok, Panny Marie Matky Boží sbor 9.30 11.00
6. ledna, Pá,Zjevení Pán (T í Král ) 17.00
8. ledna, Ne, K tu Pán 8.00
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Zápis 
z 4.  zasedání  Zastupitelstva  Města  Koryčany,

konaného dne  23.  6. 2011 v Koryčanech
4. zasedání Zastupitelstva Města Koryčany, konané ve velké 

zasedací místnosti na MěÚ Koryčany, zahájil  starosta Zdeněk Šme-
la v 19.00 hodin. Zasedání se zúčastnilo 13 zastupitelů, dva zastu-
pitelé byli omluveni. Ověřovateli zápisu byli jmenováni zastupitelé 
Marek Berka  a Michal Huška. Návrhová komise byla schválena ve  
složení  zastupitelů ing. Jaroslav Kočí, Ing. Hana Jamborová a Ilona 
Vybíralová.   Průběh zasedání zapsal Pavel Vaněk.

Program:
1. Zahájení
2. Doplnění a schválení programu
3. Zpráva o činnosti Rady Města Koryčany
4. Schválení závěrečného účtu Města Koryčany za rok 2010
5. Zpráva o hospodaření města Koryčany k 30. 4. 2011, schvá-

lení rozpočtových změn
6. Informace o průběhu investičních akcí a VPP města Koryča-

ny v roce 2011   
7. Schválení plánu práce Rady a Zastupitelstva města Koryča-

ny na 2. pololetí 2011
8. Zpráva o činnosti  Odpadového centra města Koryčany, sys-

tému služeb a technických služeb 
9. Souhlas se zapojením města Koryčany do projektu „Místní 

informační systém a povodňový plán obcí povodí Kyjovky“
10. Převody majetku města 
11. Schválení organizačního zabezpečení následujícího zasedá-

ní zastupitelstva
12. Záchrana architektonického dědictví hradu Cimburk 
13. Interpelace zastupitelů
14. Diskuse 
15. Návrh usnesení
16. Závěr

add 1. Zahájení - add 2. Doplnění a schválení programu
Starosta přivítal všechny přítomné. Z občanů města se zase-

dání zastupitelstva dle prezenční listiny zúčastnilo 25 občanů.  
Starosta vyzval zastupitele, aby  se vyjádřili k navrženému  pro-
gramu jednání.  Navržený program byl doplněn takto: článek 
č. 10  převody majetku bude doplněn o bod č. 5. vyhlášení 
záměru na prodej pozemků ve vlastnictví města,  a to p. č. 474/4 
ostatní plocha o výměře 549m2, parcelu p. č. 475/1 zahrada 
o výměře 1463 m2 a p. č. 476 ostatní plocha o výměře 3037 m2 vše 
v k. ú. Koryčany a o bod č. 6 podnět ke změně územního plánu 
na parcelách  p. č.  472  a 476 vše v k. ú. Koryčany.Takto doplně-
ný program byl schválen 13-ti hlasy přítomných zastupitelů.

add 3. Zpráva o činnosti Rady Města Koryčany
Tajemník úřadu Pavel Vaněk předložil zprávu o činnosti 

rady od posledního zasedání zastupitelstva. 
Starosta vyzval přítomné zastupitele a občany, aby se vyjád-

řili k předložené zprávě. K tomuto bodu  nebyly vzneseny další 
dotazy ani připomínky. Zastupitelstvo vzalo zprávu na vědomí. 

add 4. Schválení závěrečného účtu Města Koryčany za rok 2010
Zprávu k tomuto bodu přednesl starosta. Uvedl, že závě-

rečný účet města byl vypracován jak z účetní uzávěrky za rok 
2010 tak také z přezkoumání hospodaření města, který provedli 
pracovníci Krajského úřadu Zlínského kraje, odboru Kanceláře 
ředitele kontrolního oddělení. 

Při přezkoumání hospodaření obce Koryčany za rok 2010 
byly zjištěny chyby a nedostatky, které neovlivnily výsledek 
hospodaření za rok 2010, § 10 odst. 3 písm. b) zákona 420/2004 
Sb. uvedené v textu zprávy o výsledku přezkoumání od písm. 
B), odstraněných v průběhu přezkoumání.  

Materiál k závěrečnému účtu města byl v souladu se záko-
nem zveřejněn na úřední desce i na elektronické úřední des-
ce města Koryčany. Závěrečný účet města zastupitelé obdrželi 
v materiálech k jednání zastupitelstva.

Starosta vyzval přítomné zastupitele a občany, aby se vyjá-
dřili k předloženému závěrečnému účtu města za rok 2010. 
K tomuto bodu  nebyly vzneseny další dotazy ani připomínky.   

Starosta přečetl návrh usnesení a nechal o tomto bodu hlasovat. 
Hlasování:  
Zastupitelstvo Města Koryčany  schvaluje, 13-ti hlasy pří-

tomných zastupitelů, závěrečný účet Města Koryčany za rok 
2010 bez výhrad.   

add 5. Zpráva o hospodaření města Koryčany k 30. 4. 2011, 
schválení rozpočtových změn, schválení půjček občanům

Zprávu o hospodaření města Koryčany k 30. 4. 2011 obdrželi 
členové zastupitelstva v materiálech k jednání zastupitelstva. 
Zpráva je přiložena k tomuto zápisu a je jeho nedílnou součás-
tí. Příjmy jsou plněny na částku 14.448.400,-Kč a výdaje jsou 
čerpány na částku 12.783.400,-Kč + fi nancování  1.665.000,-
Kč = 14.448.400,-Kč. Zastupitelé obdrželi rozpočtové změny č. 
1/2011 a  dále starosta předložil návrh na poskytnutí půjček 2 
vlastníkům RD na úhradu kanalizační přípojky k nemovitos-
tem v rámci rekonstrukce kanalizace a s tím související opravy 
povrchu vozovek v ul. Tyršova  a Smetanova.      

Starosta vyzval přítomné zastupitele a občany, aby se vyjá-
dřili k předložené zprávě o hospodaření města, rozpočtovým 
změnám a k půjčkám občanům. K tomuto bodu  nebyly vzne-
seny  dotazy ani připomínky.   

Starosta přečetl návrh usnesení a nechal o tomto bodu hla-
sovat. 

Hlasování:  
1.  Zastupitelstvo  Města Koryčany vzalo na vědomí zprávu 

o hospodaření Města Koryčany 30. 4. 2011. 
2.  Zastupitelstvo Města Koryčany  schvaluje, 13-ti hlasy pří-

tomných zastupitelů, rozpočtovou změnu číslo 1/2011 dle 
přílohy.    

3.  Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje, 13-ti hlasy pří-
tomných zastupitelů, půjčku města Koryčany ve výši 
6.840,-Kč  pro paní Romanu Horákovou z důvodu vyřešení 
mimořádné fi nanční osobní situace. Jedná se o úhradu ceny 
za vybudování kanalizační přípojky k RD.  

4.  Zastupitelstvo Města Koryčany  schvaluje, 13-ti hlasy pří-
tomných zastupitelů,  půjčku města Koryčany ve výši 
6.840,-Kč  pro paní Šárku Handlovou z důvodu vyřešení 
mimořádné fi nanční osobní situace. Jedná se o úhradu ceny 
za vybudování kanalizační přípojky k RD.    

add 6. Informace o  investičních akcích a VPP města 
Koryčany v roce 2011

Starosta seznámil zastupitele a přítomné občany s průbě-
hem investičních akcí a větších oprav a VPP ve městě Koryčany 
v roce 2011. 
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Investiční akce a větších oprav 
ve Městě Koryčany na rok 2011

1./ Zařízení pro recyklaci stavebních odpadů – bylo dokončeno 
8./   Zateplení ZŠ Náměstí 106  –  bylo dokončeno 
9./  Zateplení Školní jídelny, družiny, v ul. Nádražní – bylo 

dokončeno  
2./   Zastávka Jestřabice- je před dokončením 
3./  Projekt kanalizace Jestřabice pro územní řízení – pokračuje  
4./    Projekt – studie chodníků Jestřabice-  je odvislé od dokon-

čení  výše uvedeného projektu
5./    Hřbitov Koryčany – Vypracování projektu na celkové řeše-

ní úprav místního hřbitova- oprava zídky 
       cest, kolumbárií, ozelenění atd. a podání žádosti o dotaci 

– projekt je zpracováván  
6./    Rozšiřování kamerového systému ve městě 
7./   Koupaliště – oprava technologie byla dokončena, - provoz 

byl zahájen 
10./  Zpracování nového digitálního UP Koryčany- bude dokon-

čen v listopadu tohoto roku 
11./  Cimburk – statické zajištění  pro rok 2010
12./  Revitalizace centra  města Koryčany- chodníky Nádražní, 

Masarykova,Příční– podání žádosti o 
        dotaci  je odvislé od vyhlášení výzvy
13./ Dostavba Domova pro seniory – podání žádosti o dotaci je 

odvislé od vyhlášení výzvy
14./ Rekonstrukce vozovky v ulici Tyršova a Smetanova – po 

rekonstrukci kanalizace – je před dokončením   
15./ Vybudování chodníku v ul. Potoky – byly dokončeno 
16./ Zpracování projektové dokumentace na rekonstrukci ul. 

Zámecká – probíhá 
17./  Zateplení Domova pro seniory – dokumentace připravena 

čeká se na vyhlášení výzvy 
18./  Zateplení Hasičské zbrojnice –  dokumentace připravena 

čeká se na vyhlášení výzvy
19./  Žádost o dotace a činnosti hasičů JPO 2 pro rok 2011 
20./  Rekonstrukce sociálního zařízení na hasičské zbrojnici čp. 

82 v ul. Kyjovská -  byla dokončena
22./  Prodloužení sítí v ul. Pivodova  za účelem výstavby RD – je 

zpracovávána dokumentace  
23./  Rekonstrukce plynových kotlů na nové hasičské zbrojnici 

ul.  Kyjovská čp. 82 – přesunuto do  dalšího roku
24./  Demolice 2 domů v ul. Lhotka čp. 32 a 254 –  je před dokon-

čením  
25./ Oprava  izolace domů v ul. Masarykova čp. 258 a 262- byla  

dokončena

VPP Města Koryčany na rok 2011
1./   Oprava fasády budovy zadní části dvoru MěÚ 
2./   Dokončení fasády b. j, Masarykova
4./   Oprava chodníků - probíhá průběžně
5./   Běžná oprava a údržba veřejných prostranství a veřejné 

zeleně – probíhá průběžně

Starosta vyzval přítomné zastupitele a občany, aby se vyjád-
řili k předloženým informacím K tomuto bodu  nebyly vznese-
ny další dotazy ani připomínky.  Zastupitelstvo  Města Koryča-
ny vzalo informaci starosty na vědomí.

add 7. Schválení plánu práce Rady a Zastupitelstva města 
Koryčany na 2. pololetí 2011

Starosta seznámil zastupitele a občany s návrhem plánu prá-
ce Rady a Zastupitelstva Města Koryčany na 2. pololetí 2011.  
Návrh obdrželi zastupitelé v materiálech k jednání zastupi-

telstva. Starosta vyzval přítomné zastupitele a občany, aby se 
vyjádřili k předložené zprávě. K tomuto bodu  nebyly vznese-
ny  dotazy ani připomínky.   Starosta přečetl návrh usnesení 
a nechal o tomto bodu hlasovat. 

Hlasování:
Zastupitelstvo Města Koryčany  schvaluje, 13-ti hlasy pří-

tomných zastupitelů, plán práce Rady a Zastupitelstva Města 
Koryčany na 2. pololetí roku 2011. 

add 8. Zpráva o činnosti  Odpadového centra města 
Koryčany, systému služeb a technických služeb 

Starosta přečetl zprávu o činnosti Technických služeb 
a Odpadového centra města Koryčany, kterou vypracoval 
vedoucí Technických služeb v Koryčanech pan Marek Vrba.  

Technické služby byly zřízeny jako organizační služba v roce 
2010 souběžně s uvedením odpadového centra do provozu. 
Hlavním úkolem TS je údržba veřejného prostranství a dalšího 
obecního majetku, spočívající např. v sečení trávy a další údrž-
bě obecní zeleně, opravách chodníků, místních komunikací 
a veřejných prostranství včetně mobiliáře, zimní údržba komu-
nikací, svoz komunálního odpadu a logistického zajištění pro-
vozu odpadového centra atd. Podrobná zpráva je přiložena 
k zápisu a je jeho součástí.       

Starosta vyzval přítomné zastupitele a občany, aby se vyjá-
dřili k předložené zprávě K tomuto bodu  nebyly vzneseny  
dotazy ani připomínky.   Zastupitelstvo  Města Koryčany vzalo 
zprávu na vědomí.

add 9. Souhlas se zapojením města Koryčany do projek-
tu „Místní informační systém a povodňový plán obcí povodí 
Kyjovky“

Starosta seznámil zastupitele a občany  s projektem „Místní 
informační systém a povodňový plán obcí povodí Kyjovky“ Pro-
jekt je zaměřen na investici do pořízení bezdrátového systému 
a digitalizaci a zpracování povodňového plánu zapojených obcí. 
Do tohoto projektu budou zapojeny obce v povodí Kyjovky a to 
Město Koryčany, obec Mouchnice, obec Nemotice a  obec Sno-
vídky. Pořízený BMIS bude napojen na krajské středisko hasič-
ského záchranného sboru. Žadatelem a realizátorem projektu 
bude město Koryčany. Starosta vyzval přítomné zastupitele 
a občany, aby se vyjádřili k předloženému  projektu. K tomuto 
bodu  nebyly vzneseny další dotazy ani připomínky.   

Starosta přečetl návrh usnesení a nechal o tomto bodu hla-
sovat. 

Hlasování:
Zastupitelstvo města Koryčany souhlasí,13-ti hlasy pří-

tomných zastupitelů, se zapojením města Koryčany do projek-
tu „Místní informační systém a povodňový plán obcí povodí 
Kyjovky a pověřil starostu podáním žádosti o dotaci z Operač-
ního programu životního prostředí na fi nancování uvedeného 
programu. 

add 10.  Převody majetku města
Starosta seznámil zastupitele a občany s návrhem na pro-

dej nemovitostí z vlastnictví města Koryčany a  s návrhem na 
odkoupení  nemovitostí ve vlastnictví České republiky –Úřa-
du pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví 
města Koryčany. Podklady k jednání obdrželi všichni zastupitelé 
v materiálech k jednání v zastupitelstvu. Záměr prodeje majetku 
města byl  v souladu se zákonem o obcích zveřejněn na úřední 
desce i na elektronické úřední desce města Koryčany.

Starosta vyzval přítomné zastupitele a občany, aby se vyjád-
řili k předloženému návrhu na převod majetku. Ze strany  obča-
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nů byl vznesen dotaz  k projednávání bodu 5 a 6 ,  a to: 
• p. Loučka nesouhlasí s vybudováním obchodní centra
• p. Lunga žádá o referendum 
• p. Mihok přečetl názor občanů o nezájmu s vybudováním 

obchodního centra
• pí. Jindřiška Celá nesouhlasí s vybudován obchodního cen-

tra
• p. Miroslav Horáček podotkl, že se sníží zaměstnanost lidí 

v obchodech
 Ze strany zastupitelů byl vznesen dotaz  k projednávání 

bodu 5 a 6, a to: 
• pí. Ilona Vybíralová - Vysvětlila přítomným proč bude hla-

sovat proti.
• p.  Marek Berka – Je možné referendum
• pí. ing. Hana Jamborová- zdůraznila, že dojde k uzavření 

obchodů na náměstí
• p. ing. Jaroslav Kočí – upozorňuje na znehodnocení investic 

podnikatelů
• p. Michal Huška – upozornil na absenci sport. využití pro 

děti a vybudováním hřiště to může řešit. 
• pí. JUDr. Ludmila Harvilíková- upozornila na to, že jmeno-

vaný hájí zájmy pouze obchodníků a občanů ne.    
• p. Rostislav Škrabal – informoval přítomné, že kino má své-

ho vlastníka a není důvod, aby ho město řešilo.  

K tomuto bodu  nebyly vzneseny další dotazy ani připomín-
ky. Starosta přečetl návrh usnesení a nechal o tomto bodu hla-
sovat. 

Hlasování:  
1. Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje,  13-ti hlasy 

přítomných zastupitelů,  prodej části pozemku p. č. 42 zastavě-
ná plocha a nádvoří  o celkové výměře cca 3 m2 v k. ú. Koryčany 
v ul. Lhotka paní  Veronice  Janováčové  za účelem dořešení 
úpravy štítové zdi na objektu Kadeřnictví čp. 244 v ul. Lhotka, 
za cenu obvyklou. Výměra pozemku bude upřesněna geomet-
rickým plánem.

2. Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 13-ti hlasy 
přítomných zastupitelů, prodej části pozemku p. č. 102/3 ostatní 
plocha o celkové výměře cca 30 m2 v k. ú. Blišice  nad stavbou 
sklepa za účelem dořešení vlastnictví k pozemku a ke stavbě 
sklepa, který je ve vlastnictví  manželů Josefa a Olgy Průšových, 
za cenu obvyklou. Výměra pozemku bude upřesněna geomet-
rickým plánem.

3. Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 13-ti hlasy pří-
tomných zastupitelů, odkoupení pozemku p. č. 2492 zahrada o 
celkové výměře  51 m2 v k. ú. Jestřabice z vlastnictví České repub-
liky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do 
vlastnictví Města Koryčany  za cenu dle znaleckého posudku. 

4. Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 13-ti hlasy 
přítomných zastupitelů, odkoupení pozemku p. č. 475/2 ostatní 
plocha o celkové výměře 161 m2 v k. ú. Koryčany z vlastnictví   
České republiky –Úřadu pro zastupování státu ve věcech  majet-
kových do vlastnictví Města Koryčany  za cenu dle znaleckého 
posudku, za účelem dořešení vlastnického vztahu k pozemku a 
k areálu tržnice. 

5. Zastupitelstvo města Koryčany  schvaluje, 9 hlasy pří-
tomných zastupitelů, 4 zastupitelé byli proti, zdržel se hlasování 
0 zastupitelů, vyhlášení záměru na prodej pozemků ve vlast-
nictví města, a to p. č. 474/4 ostatní plocha o výměře 549m2, 
parcelu p. č. 475/1 zahrada o výměře 1463 m2 a p. č. 476 ostatní 
plocha o výměře 3037 m2 vše v k. ú. Koryčany. 

6. Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje  9 hlasy pří-
tomných zastupitelů, 4 zastupitelé byli proti, zdržel se hlasování 

0 zastupitelů podnět ke změně územního plánu na parcelách  
p. č. 472 a 476 vše v k. ú. Koryčany. Změna ve využití spočívá 
ve vymezení  ze stávajícího využití uvedených části parcel  dle 
stávajícího územního plánu schváleného zastupitelstvem dne 
12. 10. 1995  jako plochy a objekty pro rekreaci – přírodní klu-
ziště a obytné zástavby 1-2 podlaží   na využití na p.č. 476 jako 
stavební parcely za účelem výstavby objektu  pro obchod a služ-
by a p. č. 472 na  sportovní areál.

add 11. Schválení organizačního zabezpečení následují-
cího zasedání zastupitelstva

Starosta seznámil zastupitele a občany s organizačním 
zabezpečením následujícího zasedání zastupitelstva, jehož  
návrh obdrželi všichni zastupitelé v materiálech k jednání 
v zastupitelstvu. 

Starosta vyzval přítomné  zastupitele a občany, aby se vyjád-
řili k předloženému Návrhu organizačního zabezpečení násle-
dujícího zasedání. K tomuto bodu  nebyly vzneseny dotazy ani 
připomínky. Starosta  přečetl návrh usnesení a nechal o tomto 
bodu hlasovat.  

Hlasování:
Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje,  13-ti hlasy pří-

tomných zastupitelů, organizační zabezpečení následující-
ho  zasedání zastupitelstva v Koryčanech, které se bude konat 
22. září 2011 v 19 hodin.   

.  
add 12. Záchrana architektonického dědictví hradu Cim-

burk 
Tento bod byl zařazen v plánu práce Rady a Zastupitelstva 

města Koryčany na základě požadavku občanského sdružení 
Polypeje v zastoupení pana  Bc. Filipa Manouška. 

Starosta vyzval jmenovaného,  aby k tomuto bodu vystoupil. 
Jmenovaný  upozornil přítomné, že se nestačil připravit a nemá 
co říct k tomuto bodu. Konstatoval, že je potřeba 30.000.000,-Kč 
na záchranu hradu Cimburk. 

Starosta jmenovanému sdělil, že mu v zákonné lhůtě odpo-
ví. Starosta na základě uvedených skutečností rozpravu k tomu-
to bodu ukončil.     

Zastupitelstvo  Města Koryčany vzalo vyjádření pana 
Bc. Filipa  Manouška  na vědomí.

 add 13. Interpelace zastupitelů
Starosta otevřel interpelace  zastupitelů, na které současně 

odpovídal. 
• V interpelacích vznesl dotaz  zastupitel  Marek Berka proč 

v ulici Svatoplukova byly rekonstrukce kanalizačních přípo-
jek zaplaceny a v ul. Tyršova ne.  

Starosta ho informoval o změně zákona. 
• V interpelacích informoval zastupitel ing. Miroslav Máčel 

členy FK, že koncem měsíce června bude jednání FK ve spo-
lupráci s FÚ HSO   
Zastupitelstvo  Města Koryčany vzalo interpelace na vědomí.
   
add 14. Diskuse 
Starosta otevřel diskusi, na které současně odpovídal na 

dotazy přítomných občanů 
• V diskusi  vznesla dotaz paní Jindřiška Celá- zda je v ul. 

Tyršova stavební dozor. 
 Starosta odpověděl, že ano.  
• V diskusi  vznesla dotaz paní Ludmila Selucká na rozpočto-

vé změny 
Starosta ji  informoval, že v uvedené záležitosti se může

      obrátit na vedoucí HSO pana Paseku.  



strana 5Číslo 4/2011 Koryčanský zpravodaj

• V diskusi  připomněla  paní Pinterová požadavek ořezání 2 
ks stromů v dřevině bříza za bytovkou v ul. Zdravá voda.

 Starosta ji informoval, že její požadavek bude předán k řeše-
ní na OŽP  

• V diskusi  vystoupil pan Bc. Manoušek – ptal se zastupitele 
pana Hušky proč hlasuje tak jak hlasuje ve věci obchodního 
střediska.

• V diskusi  vystoupil pan Lunga – vyzval zastupitele k vyhlá-
šení referenda, aby o vybudování obchodního střediska roz-
hodli občané 

• V diskusi  vystoupil pan Bc. Manoušek – informoval  o tom, 
že občané mohou podle zákona o obcích zřídit referendum 
sami. 

• V diskusi  vystoupil pan Miroslav Horáček, který ve svém 
vystoupení zdůraznil, že je potřeba naslouchat občanům, 
kteří rozumí dané situaci a problematice a nesnižovat jejich 
důvěryhodnost.    

• V diskusi vystoupila paní  Šlampové, která přítomné infor-
movala, že jezdí za nákupy do obchodních domů v okolí  
a proto souhlasí s jejím vybudováním v Koryčanech.   

• V diskusi vystoupil pan Josef Šlampa a informoval o tom, že 
v případě otevření supermarketu zaniknou malé obchody.  

add 15. Rekapitulace  usnesení
Člen  návrhové komise pan ing. Jaroslav Kočí  provedl reka-

pitulaci  návrhu jednotlivých usnesení, které zastupitelé vzali na 
vědomí.  

add 16. Závěr
Starosta pan Zdeněk Šmela  poděkoval přítomným zastupi-

telům a občanům za účast na dnešním zasedání a  pozval je na 
další jednání, které se bude konat dne 22. 9. 2011 v 19 hodin a 
dnešní  zasedání  ve 20:30 hodin ukončil.

V Koryčanech dne 27. 6.  2011

Zápis 
z 5.  zasedání  Zastupitelstva  Města  Koryčany,

konaného dne  22. 9. 2011 v Koryčanech
5. zasedání Zastupitelstva Města Koryčany, konané ve velké 
zasedací místnosti na MěÚ Koryčany,  zahájil  starosta Zdeněk 
Šmela v 19.00 hodin. Zasedání se zúčastnilo 14 zastupitelů, 
jeden zastupitel byl omluven. Ověřovateli zápisu byli jmeno-
váni zastupitelé Ing. Miroslav Budík a Jaroslav Vrba. Návrhová 
komise byla schválena ve  složení  zastupitelů Břetislav Žam-
pach, Květoslava Daníčková a Mgr. Drahomíra Čížková. Prů-
běh zasedání zapsal Václav Paseka.

Program:
1. Zahájení
2. Doplnění a schválení programu
3. Zpráva o činnosti Rady Města Koryčany
4. Zpráva o hospodaření města Koryčany k 30. 8. 2011
5. Informace o průběhu investičních akcí a VPP města
 Koryčany v roce 2011   
6. Převody majetku města 
7. Schválení organizačního zabezpečení následujícího zasedá-
 ní zastupitelstva
8. Interpelace zastupitelů
9. Diskuse 
10. Rekapitulace usnesení
11. Závěr

add 1. Zahájení - add 2. Doplnění a schválení programu
Starosta přivítal všechny přítomné. Z občanů města se zase-

dání zastupitelstva dle prezenční listiny   zúčastnilo 11 občanů.  
Starosta vyzval zastupitele, aby  se vyjádřili k navrženému pro-
gramu jednání.  Navržený program byl doplněn takto:  článek 
č. 4 přijetí úvěru 2.000.000,-Kč od KB. a. s. a jejího zajištění 
a o  bod č. 8 prodej vyřazeného hasičského vozidla LIAZ 706 
RTHP SPZ KM 54-40 na náhradní díly pro Dopravní společnost 
Zlín- Otrokovice, s. r. o. za cenu sjednanou ve výši 35.000,-Kč. 

Takto doplněný program byl schválen 13-ti hlasy přítomných 
zastupitelů, 1 zastupitel nebyl přítomen v zasedací místnosti. 

add 3. Zpráva o činnosti Rady Města Koryčany
Tajemník úřadu Pavel Vaněk předložil zprávu o činnosti 

rady od posledního zasedání zastupitelstva. 
Starosta vyzval přítomné zastupitele a občany, aby se vyjá-

dřili k předložené zprávě. K tomuto bodu  nebyly vzneseny 
další dotazy ani připomínky.Zastupitelstvo vzalo zprávu na 
vědomí. 

add 4. Zpráva o hospodaření města Koryčany k 31. 8. 
2011, schválení rozpočtových změn, schválení půjček obča-
nům

Zprávu o hospodaření města Koryčany k 31. 8. 2011 obdrželi 
členové zastupitelstva v materiálech k jednání zastupitelstva. 
Zpráva je přiložena k tomuto zápisu a je jeho nedílnou sou-
částí. Příjmy jsou plněny na částku 34.799.800,-Kč, výdaje jsou 
čerpány na částku 36.103.900,-Kč a  + fi nancování  1.304.100,-
Kč = příjmy 34.799.800,-Kč + fi nancování 1.304.100,-Kč = 
36.103.900,-Kč.      

Starosta vyzval přítomné zastupitele a občany, aby se vyjád-
řili k předložené zprávě o hospodaření města. K tomuto bodu  
nebyly vzneseny  dotazy ani připomínky.   

Starosta přečetl návrh usnesení a nechal o tomto bodu hla-
sovat. 

Hlasování:  
1. Zastupitelstvo  Města Koryčany vzalo na vědomí  zprávu 

o hospodaření Města Koryčany 31. 8. 2011. 
2. Zastupitelstvo Města Koryčany  schvaluje, 14-ti hlasy pří-

tomných zastupitelů,  přijetí úvěru od Komerční banky, a.s. na 
akci: na pokrytí výpadku příjmů v rozpočtu města Koryčany 
(z prodeje nemovitostí) ve výši Kč 2.000.000,-Kč se splatností do 
1 roku. 

3. Zastupitelstvo města Koryčany  schválilo 14-ti hlasy pří-
tomných zastupitelů zajištění úvěru  krycími blankosměnkami 
vystavenými na Město Koryčany bez avalu.

add 5. Informace o  investičních akcí  a VPP města Koryča-
ny v roce 2011

Starosta seznámil zastupitele a přítomné občany s průbě-
hem investičních akcí a větších oprav a VPP ve městě Koryčany 
v roce 2011. 
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Investiční akce a větší opravy 
ve Městě Koryčany na rok 2011

1./    Zařízení pro recyklaci stavebních odpadů – bylo dokončeno 
8./    Zateplení ZŠ Náměstí 106  –  bylo dokončeno 
9./ Zateplení Školní jídelny, družiny, v ul. Nádražní – bylo 

dokončeno  
2./    Zastávka Jestřabice- byla dokončena 
3./   Projekt kanalizace Jestřabice pro územní řízení – pokračuje  
4./    Projekt – studie chodníků Jestřabice-  je odvislé od dokon-

čení  výše uvedeného projektu
5./    Hřbitov Koryčany – Vypracování projektu na celkové řešení 

úprav místního hřbitova- oprava zídky 
       cest, kolumbárií, ozelenění atd. a podání žádosti o dotaci 

– projekt je zpracováván  
6./    Rozšiřování kamerového systému ve městě 
7./   Koupaliště – oprava technologie byla dokončena, - provoz 

byl zahájen 
10./  Zpracování nového digitálního UP Koryčany- bude dokon-

čen v listopadu tohoto roku 
11./  Cimburk – statické zajištění  pro rok 2010
12./  Revitalizace centra  města Koryčany- chodníky Nádražní,

Masarykova,Příční– podání žádosti o  dotaci  je odvislé od 
vyhlášení výzvy

13./  Dostavba Domova pro seniory – podání žádosti o dotaci je 
odvislé od vyhlášení výzvy

14./ Rekonstrukce vozovky v ulici Tyršova a Smetanova – po 
rekonstrukci kanalizace –  je před dokončením   

15./  Vybudování chodníku v ul. Potoky – bylo dokončeno 
16./  Zpracování projektové dokumentace na rekonstrukci ul. 

Zámecká – probíhá 
17./  Zateplení Domova pro seniory – dokumentace připravena 

čeká se na vyhlášení výzvy 
18./  Zateplení Hasičské zbrojnice –  dokumentace připravena 

čeká se na vyhlášení výzvy
19./  Žádost o dotace a činnosti hasičů JPO 2 pro rok 2011 
20./  Rekonstrukce sociálního zařízení na hasičské zbrojnici čp. 

82 v ul. Kyjovská -  byla dokončena
22./  Prodloužení sítí v ul. Pivodova  za účelem výstavby RD – je 

zpracovávána dokumentace  
23./  Rekonstrukce plynových kotlů na nové hasičské zbrojnici 

ul.  Kyjovská čp. 82 – přesunuto do  dalšího roku
24./  Demolice 2 domů v ul. Lhotka čp. 32 a 254 –  je dokončena  
25./  Oprava  izolace domů v ul. Masarykova čp. 258 a 262- byla 

dokončena
26./  Revitalizace zeleně města Koryčany – podána žádost

VPP Města Koryčany na rok 2011
1./   Oprava fasády budovy zadní části dvoru MěÚ – před dokon-

čením 
2./   Dokončení fasády b. j, Masarykova
4./   Oprava chodníků - probíhá průběžně
5./   Běžná oprava a údržba veřejných prostranství a veřejné zele-

ně – probíhá průběžně

Starosta vyzval přítomné zastupitele a občany, aby se vyjád-
řili k předloženým informacím K tomuto bodu  nebyly vznese-
ny další dotazy ani připomínky.  Zastupitelstvo  Města Koryča-
ny vzalo informaci starosty na vědomí.

add 6.  Převody majetku města
Starosta seznámil zastupitele a občany s návrhem na pro-

dej nemovitostí z vlastnictví města Koryčany a  s návrhem na 
odkoupení  nemovitostí do vlastnictví města Koryčany, na 

bezplatný převod nemovitosti do vlastnictví města, věcná bře-
mena a prodej movité věci. Podklady k jednání obdrželi všich-
ni zastupitelé v materiálech k jednání v zastupitelstvu. Záměr 
prodeje majetku města byl  v souladu se zákonem o obcích 
zveřejněn na úřední desce i na elektronické úřední desce měs-
ta Koryčany.

Starosta vyzval přítomné zastupitele a občany, aby se vyjád-
řili k předloženému návrhu na převod majetku. 

Starosta přečetl návrh usnesení a nechal o jednotlivých 
bodech usnesení hlasovat.     

I.
Prodej nemovitostí
1.) Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 14-ti hlasy pří-

tomných zastupitelů prodej pozemků ve vlastnictví města, a to 
p.č. 2091/13 ostatní plocha o výměře 83 m2, p. č. 2092/10 orná 
půda o výměře 58 m2, p. č. 2093/3 orná půda o výměře 26 m2, p. 
č. 2092/8 orná půda o výměře 52 m2, p. č. 2091/4 ostatní plocha 
o výměře 38 m2, p. č. 2091/16 ostatní plocha o výměře 74 m2 
a p. č. 2090/3 ostatní plocha o výměře 36 m2 vše v k. ú. Koryčany 
pro Vodovody a kanalizace Hodonín, a. s. za cenu dle znalecké-
ho posudku,

2.) Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 14-ti hla-
sy přítomných zastupitelů, prodej pozemku ve vlastnictví 
města, a to p. č. 376 zahrada o výměře 294 m2 v k. ú. Bliši-
ce pro paní Ing. Olgu Věchetovou za cenu dle znaleckého 
posudku,

3.) Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 14-ti hlasy pří-
tomných zastupitelů, prodej pozemků ve vlastnictví města, a to 
p. č. 284/1 zahrada o výměře 10 m2, p. č. 285/1 zahrada o výmě-
ře 32 m2 a p. č. 264 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 230 m2 
vše v k. ú. Koryčany pro manžele Josefa a Anežku Šušlíkovi za 
cenu dle znaleckého posudku.    

4.) Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 10-ti hlasy pří-
tomných zastupitelů, 4 zastupitelé byli proti, prodej pozemků 
ve vlastnictví města,  a to p. č. 474/4 ostatní plocha o výmě-
ře 549m2, parcelu p. č.  475/1 zahrada o výměře 1463 m2 a p. 
č. 476 ostatní plocha o výměře 3037 m2 vše v k. ú. Koryčany 
v ul. Kyjovská za cenu nejvyšší nabídky, za účelem vybudování 
obchodního centra.   

II.
Výkup nemovitostí
1.) Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 14-ti hlasy pří-

tomných zastupitelů, odkoupení  pozemku ve vlastnictví paní 
Milady  Sušilové, a to p. č. 2304 orná půda o výměře 1366 m2 v 
k. ú. Jestřabice do vlastnictví Města Koryčany  za cenu sjedna-
nou ve výši 20.490,-Kč  pro umístění  kanalizace – objektu ČOV 
v Jestřabicích

2.) Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 14-ti hlasy pří-
tomných zastupitelů, odkoupení pozemku ve vlastnictví paní 
Marie Rivolové, a to p. č. 2306 orná půda o výměře 1464 m2 v k. 
ú. Jestřabice do vlastnictví Města Koryčany  za cenu sjednanou 
ve výši 29.280,-Kč  pro umístění  kanalizace – objektu ČOV v 
Jestřabicích 

3.) Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 14-ti hlasy 
přítomných zastupitelů, odkoupení nemovitostí ve vlastnictví 
Mor. ryb. svazu, o. s.  místní organizace Osvětimany, a to  dům 
čp. 173  a pozemek p. č. 976 zastavěná plocha a nádvoří  o výmě-
ře 319 m2  v k. ú. Koryčany v ul. Příční za cenu sjednanou ve výši 
65.000,-Kč. 
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III.
Bezplatný převod nemovitostí na město Koryčany
1.) Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 14-ti hlasy pří-

tomných zastupitelů, bezúplatný převod pozemku ve vlastnic-
tví Pozemkového fondu ČR, a to p. č. 2305 orná půda o výměře 
1366 m2 v k. ú. Jestřabice do vlastnictví Města Koryčany   pro 
umístění  kanalizace – objektu ČOV v Jestřábicích.

IV.
Věcná břemena
1.) Smlouva o zřízení věcného břemene uzavřené mezi Měs-

tem Koryčany a spol. E.ON   Distribuce 
Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 14-ti hlasy pří-

tomných zastupitelů, smlouvu o  zřízení práva odpovídající 
věcnému břemeni k obecním pozemkům   p. č. 1381/1, 1386, 
1388/4, 1410/1, 1410/2, 1467, 1539 , v obci a k. ú. Koryčany 
pro stavbu „Koryčany, Smetanova,  obnova NN,  kterou povin-
ný Město Koryčany touto smlouvou ve prospěch oprávněného 
spol. E.ON Distribuce, a. s.  zřizuje právo umožňující využití 
zatížené nemovitosti pro účely zřízení a provozování zařízení 
distribuční soustavy v umístění venkovního vedení NN včet-
ně podpěrných bodů a pojistných skříní NN na části zatížené 
nemovitosti. 

2.)Smlouvy o zřízení věcného břemene uzavřené mezi Měs-
tem Koryčany a spol.Vodovody a kanalizace  

Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 14-ti hlasy pří-
tomných zastupitelů, smlouvu o  zřízení práva odpovídající 
věcnému břemeni k obecním pozemkům   p. č.   2091/13 a p. č. 
2092/10  v k. ú. Koryčany dotčených stavbou „VDJ Koryčany, 
výtlak z ČS, kterou povinný Město Koryčany touto smlouvou ve 
prospěch oprávněného spol. Vodovody a kanalizace Hodonín 
a. s.  zřizuje právo umožňující využití zatížených nemovitosti 
pro účely uložení vodovodního potrubí DN 225, přístup opráv-
něného, jakož i vjezd a odjezd motorových vozidel a mecha-
nismů za účelem provádění oprav, rekonstrukce kontroly či 
odstranění tohoto vodovodního potrubí , právo chůze a jízdy    

3.) Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení práva odpoví-
dajícího věcnému břemenu uzavřené mezi Městem Koryčany 
a spol. E.ON   Distribuce, a. s.  

Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 14-ti hlasy pří-
tomných zastupitelů, smlouvu o  budoucí smlouvě zřízení prá-
va odpovídající věcnému břemeni k obecnímu pozemku   p. č. 
1784, v obci a k. ú. Koryčany pro stavbu „Lískovec,  příp. NN, 
Pavliňák“ , kterou povinný Město Koryčany touto smlouvou 
ve prospěch oprávněného spol. E.ON Distribuce, a. s.  zřizuje 
právo umožňující využití zatížené nemovitosti pro účely zřízení 
a provozování zařízení distribuční soustavy v umístění venkov-
ního vedení NN  na části zatížené nemovitosti. 

V.
Prodej movité věci
Zastupitelstvo města Koryčany schvaluje, 14-ti hlasy pří-

tomných zastupitelů, prodej vyřazeného hasičského vozidla 
LIAZ 706 RTHP SPZ KM 54-40 na náhradní díly pro Dopravní 
společnost Zlín- Otrokovice, s. r. o. za cenu sjednanou ve výši 
35.000,-Kč 

add 7. Schválení organizačního zabezpečení následující-
ho zasedání zastupitelstva

Starosta seznámil zastupitele a občany s organizačním 

zabezpečením následujícího zasedání zastupitelstva, jehož  
návrh obdrželi všichni zastupitelé v materiálech k jednání v 
zastupitelstvu. 

Starosta vyzval přítomné  zastupitele a občany, aby se vyjád-
řili k předloženému Návrhu organizačního zabezpečení násle-
dujícího zasedání. K tomuto bodu  nebyly vzneseny dotazy ani 
připomínky. Starosta  přečetl návrh usnesení a nechal o tomto 
bodu hlasovat.  

Hlasování:
Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje,  14-ti hlasy pří-

tomných zastupitelů, organizační zabezpečení následující-
ho  zasedání zastupitelstva v Koryčanech, které se bude konat 
8. prosince 2011 v 19 hodin.   

.  
add 8. Interpelace zastupitelů
Starosta otevřel interpelace  zastupitelů, na které současně 

odpovídal. 
• V interpelacích vznesl dotaz  zastupitel  ing. Miroslav Máčel  

k odpadovým nádobám v chatové oblasti Zdravá voda, 
doporučil v letních měsících zde umístit kontejnery Pavel 
Vaněk je nedoporučil. Bude zde vožen odpad od podnikate-
lů a občanů, kteří nezaplatili odpad.   

 • V interpelacích vznesl dotaz  zastupitel  ing. Miroslav Máčel  
k odebraným vzorkům vody od studánek, které provedl 
VAK Hodonín, a. s.  

• V interpelacích vznesl dotaz  zastupitel Rostislav Škrabal na 
rezavou vodu ve vodovodu a opět poukázal na neodklizené 
vraky aut  

• V interpelacích vznesl dotaz  zastupitel ing. Jaroslav Kočí  
k výstavbě garáží v Močílkách za novou bytovou výstavbou, 
starosta informoval přítomné, že je zpracovávána studie 
využitelnosti pozemků v uvedené lokalitě, včetně výstavby 
garáží a parkovacích míst.   

 Zastupitelstvo  Města Koryčany vzalo interpelace na vědo-
mí.

   
add 9. Diskuse 
Starosta otevřel diskusi, na které současně odpovídal na dotazy 

přítomných občanů 

• V diskusi  vznesl dotaz pan Jan  Sukop zdali existuje při 
MěÚ Koryčany sbor pro občanské záležitosti. Dále pouká-
zal na technickou stránku smuteční síně a pohřební služby 
v Koryčanech, která pokulhává.  

   • V diskusi  vznesl dotaz pan Miroslav Horáček, zda je možné, 
vzhledem k dětskému hřišti na Suchém řádku  omezit rych-
lost jízdy v této ulici. 

add 10. Rekapitulace  usnesení
Člen  návrhové komise paní Mgr. Draha Čížková provedla 

rekapitulaci přijatých jednotlivých usnesení, kterou zastupitelé 
vzali na vědomí.  

add 11. Závěr
Starosta pan Zdeněk Šmela  poděkoval přítomným zastu-

pitelům a občanům za účast na dnešním zasedání a  pozval je 
na další jednání, které se bude konat dne 8. 12. 2011 v 19 hodin 
a dnešní  zasedání  ve 20:30 hodin ukončil.

V Koryčanech dne 27. 9.  2011
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Podmínky při odevzdání jiných odpadů nežli komunálních 

na sběrný dvůr Koryčany:
S otevřením sběrného dvora v 

Nádražní ulici 520 Koryčany byly stano-
veny podmínky pro příjem jiných odpadů 
nežli  komunální odpad. Jednou z podmí-
nek  je zaplacení poplatku za sběr, likvidaci 
a shromažďování komunálního odpadu, 
jež činí dle obecně závazné vyhlášky města 
Koryčany 450,- Kč na osobu.Chce-li  občan 
Koryčan odevzdat na sběrný dvůr stavební 
suť, nebezpečný odpad, objemný odpad (ná-
bytek, matrace), musí se dokladem o zaplace-
ní poplatku za likvidaci komunálního odpa-
du prokázat. Vyjímku tvoří elektrospotřebiče, 
které mohu být odevzdány bez tohoto dokla-
du a to i občany jiných obcí nebo právnický-
mi osobami, podmínkou je kompletní stav 
těchto spotřebičů( nesmí chybět elektromo-
tor, kompresor). Tuto podmínku stanovily 
fi rmy  provozující systém zpětného odběru 
elektrospotřebičů, do kterého je zapojeno 
i město Koryčany.Většině občanů tyto 
podmínky nedělají problémy a dokladem 
o zaplacení se prokazují. Malá část obča-
nů, které činí potíže  uvedený doklad mít 
při sobě, poukazuje na to, že není problém 
nahlédnout do evidence poplatníků pra-

covníky sběrného dvora a zkontrolovat 
údaje o zaplacení poplatku. Nastane–li tato 
situace v pracovním týdnu, není problém 
ověřit si tento údaj telefonátem na přísluš-
ný odbor Městského úřadu nebo si nechat 
tamtéž  vystavit kopii tohoto dokladu.
V sobotu, kdy je městský úřad uza-
vřen, tato možnost není reálná. Evidence 
poplatků podléhá  ustanovením zákona 
o poplatcích č.565/1990 Sb.a s těmito úda-
ji může pracovat pouze pověřená osoba 
–správce poplatku, což je v tomto přípa-
dě pracovník odboru životního prostředí 
Josef Prokeš nebo pracovnice provádějící 
výběr poplatků – Eva Finstrlová. Důvo-
dem těchto omezení je existence rodných 
čísel  všech poplatníků uložených v systé-
mu poplatníků. Systém nelze provozovat 
bez těchto údajů a nelze do tohoto pro-
gramu zasahovat, jak bylo oznámeno fi r-
mou, která jej spravuje. Jelikož je doklad 
o zaplacení  poplatků za komunální odpad 
srovnatelný svými rozměry s např. dokladem 
o zaplacení povinného ručení k vozidlu, kte-
rým se jeho  provozovatelé musí na požádá-
ní policie  prokázat, neměl by být problém 

nosit jej trvale při sobě. V minulosti se při 
odevzdávání odpadů na sběrný dvůr vyskyt-
ly pokusy odevzdat odpad za použití dokla-
du  o zaplacení poplatků, patřící jiné  osobě, 
která  jej k tomuto účelu zapůjčila. Z těchto 
důvodů pracovníci sběrného dvora, pokud 
jim není známa  osoba,  prokazující se dokla-
dem o zaplacení ,vyžadují doklad  totožnosti.
V praxi se  tedy občané ,jedná – li se o dobu 
do března roku 2012, prokáží dokladem 
o zaplacení poplatků za rok 2011. Od  dub-
na roku 2012 je třeba se prokázat dokla-
dem o zaplacení z roku 2012.Tolik tedy  
k této problematice.

 Odbor životního prostředí Městské-
ho úřadu a pracovníci sběrného dvora 
Koryčany Vám tímto děkuje za to, že tří-
díte odpady a chápete problémy, občas 
s tímto spojené.  Přejí Vám do Nového 
roku  hodně štěstí, zdraví,spokojenosti 
a pevné  nervy.

 S přáním i prosbou: Lidé, třiďte 
odpady !     

Josef Prokeš, odbor životního prostředí 
Městského úřadu Koryčany.

V souvislosti s novou sociální reformou s platností od 
1.1.2012 se mění i systém dávek pomoci v hmotné nouzi.

O dávkách pomoci v hmotné nouzi bude nově rozhodovat 
a vyplácet je Úřad práce ČR, krajská pobočka Kroměříž.

Další změnou je zjednodušení systému dávek, která má 
zajistit přehlednější strukturu a organizaci agendy státem 
vyplácené podpory zdravotně handicapovaných i sociálně sla-
bých občanů. Osoby zdravotně postižené se například nemusejí 
bát, že již nedostanou příspěvek na zakoupení, celkovou opravu 
a zvláštní úpravu motorového vozidla (tento příspěvek spadá 
nyní pod příspěvek na zvláštní pomůcku).

Také o dávkách státní sociální podpory bude nově rozho-
dovat pouze Úřad práce ČR. Pro občany to znamená, že nebu-
dou muset obíhat několik úřadů jako doposud. Vše si budou 
moci pohodlně vyřídit v jedné instituci. Sloučením agendy 
pod jeden úřad dojde ke snížení administrativních nákladů 
státu a navýší se tak počet míst, kde si bude možno všechno 
vyřídit.

Zjednoduší se podávání žádostí i proces administrativního 
rozhodování. Dojde ke zpřísnění podmínek pro osoby, které se 
vyhýbají práci. Tím se zvýší motivace těchto osob při hledání 
zaměstnání.

Rodiny s nezaopatřenými dětmi budou moci nově využít 
prostředky mimořádné okamžité pomoci i na zajištění činností 
souvisejících se sociálně-právní ochranou dětí.

Zde uvádíme modelový případ klienta, který je ženatý, má 
2 nezaopatřené děti, závažné postižení zraku a je evidován jako 
uchazeč o zaměstnání.

Úřad práce
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V současné době řeší:
l.  dávky pomoci v hmotné nouzi – ve své obci
2. dávky sociální péče pro osoby zdravotně postižené – ve své 

obci
3.  příspěvek na péči – v jiné obci s rozšířenou působností
4.  dávky státní sociální podpory – na kontaktním pracovišti 

ÚP v obci s rozšířenou působností
5.  zaměstnanost – kontaktní pracoviště ÚP v obci s rozšířenou 

působností

Po 1.1.2012 :
1. veškeré agendy zajistí kontaktní pracoviště ÚP, které 

v případě větší vzdálenosti svého sídla od bydliště klienta zajistí 
služby pro klienta prostřednictvím detašovaných pracovišť

2. agendy současně může zajistit kterékoliv jiné pracoviště 
Úřadu práce v daném kraji a to díky jednotnému informačnímu 
systému.

V budově Městského úřadu v Koryčanech bude nově zří-
zeno kontaktní pracoviště, kde budou pracovnice úřadu práce 
zajišťovat veškerou agendu těchto dávek. 

S provozem tohoto kontaktního místa budou občané blíže 
seznámeni během měsíce prosince 2011.  

  Předání odměn výhercům soutěže ,,Rozkvetlé Koryčany“.

Dne 24.10.2011 byly předány peněžité odměny  výhercům soutěže o květinovou výzdobu svých domů za rok 2011, pořá-
danou městem Koryčany.

Peněžité ceny předal  osobně starosta města Koryčany Zdeněk Šmela i s poděkováním za aktivní přístup ke zkrášlování města.
                                                                             Josef Prokeš OŽP MěÚ Koryčany.

Proč chodit do městské knihovny v Koryčanech?
Koryčanskou  knihovnu bych  vám chtěla doporučit, protože se tu 

dají půjčit knihy všeho druhu a paní knihovnice vymýšlí zajímavé akce, 
kterých se účastnit je super zážitek. Já jsem se osobně účastnila Pohád-
kového lesa a několika přespávacích akcí. 

Každý/á přihlášený/á dostane registační průkazku se svým  jmé-
nem a vlastním číslem, na které je kód, při návštěvě a zapůjčení jakékoli 
knížky položíte na stůl paní knihovnice svou průkazku. 

Každý půl rok se zaplatí 20Kč na aktualizaci průkazky. Do knihovny 
pak  můžete chodit od pondělí do čtvrtka do 16:00.

Do knihovny chodívám kvůli četbě, která mě baví, jsou to převážně 
Dívčí romány. anebo si půjčuji knihy ,které mi v budoucnu pomohou ve 
vzdělání. Je v nich hodně dobrodružství a také ponaučení, které se vám 
budou také hodit. 

Čtení podporuje vaši fantazii a rozšiřuje slovní zásobu. :) Proto vám 
doporučuji chodit do knihovny. :)

Axmanová, Mostovská, Budíková                

Kulturní akce pořádané na Kulturním 
domě Koryna v roce 2011/12

25.12.2011 Štěpánská diskotéka

13. 1.2012 Ples školy

27. 1.2012 Zábava Refl exy křest nového 
  CD Diamant

11. 2.2012 Ples SDH

17.2.2012 Švagřičky aneb příbuzné si 
  nevybíráme-divadelní představení 
  v podání  Ochotnického spolku 
  z Koryčan

18. 2.2012 Valentýnská diskotéka

25. 2.2012  IV. košt pálenek
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Městská knihovna a kulturní informační centrum v Koryčanech
Vážení čtenáři, rok 2011 se chýlí ke  

konci a přichází čas bilancování a hod-
nocení práce za uplynulé období.

Jsem moc ráda, že knihovna slouče-
ním s informačním střediskem získala 
nové prostory, které byly uzpůsobeny 
k pořádání přednášek, besed a vzdělá-
vacích lekcí. Díky získané dotaci z MK 
ČR mohla být pořízena potřebná pre-
zentační technika, nábytek  a přednáš-
kový sál, jak jsem  nové prostory nazva-
la, slouží široké veřejnosti a jsou velmi 
využívané.

Z akcí pořádaných knihovnou bych 
se ráda zmínila o „Keltské noci- svátku 
Samhain,“ která byla určena pro mlad-

ší děti a rodiče.Byla to první akce toho 
to duchu v knihovně a setkali jsme se s 
velmi pěkným ohlasem od účastníků.

Letos už druhým ročníkem pokra-
čuje Akademie 3.věku a velmi pěknou 
účastí  seniorů, připravuji pro ně každý 
měsíc zajímavou přednášku na nejrůz-
nější témata. Vše pak můžete shlédnout 
v krátkých zprávách na internetové 
televizi itvplus.cz

Velkou radost mně  také stále dělají 
naši žáci ZŠ. Díky pravidelným návště-
vám se i s pedagogy ujišťujeme o schop-
nostech dovednostech a kreativitě, kte-
rou jsou schopni předvést.Po souhlasu 
si dovolím otisknout jednu z prací , kte-

rá vznikla při jedné z lekcí v knihovně.
Žáci měli za úkol představit knihov-

nu svému vrstevníkovi a zdůvodnit 
mu, proč chodit právě do knihovny 
v Koryčanech. Jednu práci Vám dávám 
k nahlédnutí.

Jsem potěšena skutečností, že 
knihovna se stává kulturním centrem 
pro Vás občany Koryčan, ať už je vám  
šest let nebo šedesát.

Chtěla bych Vám popřát krásné 
prožití vánočních svátků, hodně zdraví 
a osobní spokojenosti v roce příštím.

Na shledanou v naší knihovně se 
těší

Vaše knihovnice Ilona Vybíralová

Jednou za dva roky pořádáme pro 
žáky 8. a 9. tříd přírodovědný den nazva-
ný Expedice Chřiby. Tuto expedici při-
pravili a uskutečnili učitelé naší školy Z. 
Šmelová, S. Valentová, J. Tyl a  M. Bieber. 
Letošní školní rok tento projekt proběhl 
27. 9. 2011. Počasí nám nad očekávání 
přálo, což ještě zvýšilo aktivitu a elán pro 
plnění zadaných úkolů.

V tento den žáci, rozdělení do  osmi 

EXPEDICE CHŘIBY
pracovních skupin, vyrazili od rána do 
okolní koryčanské přírody. Cílem naší 
výpravy byla přehrada v Jestřabicích. Po 
cestě žáci plnili zadané úkoly, pozorovali 
přírodu a biosféru v ní a postupně vypl-
ňovali své pracovní listy zaměřené na 
tyto školní předměty (matematika, příro-
dopis, zeměpis, fyzika, tělesná výchova).

V Jestřabicích na žáky čekalo malé 
překvapení. Manželé Šlesingerovi jim 

s patřičným výkladem ukázali lesní, 
domácí i exotická zvířata, o které se sta-
rají. Největší rozruch vzbudilo krmení 
divokých prasat, pštrosů a koloucha.

Dokončení pracovních listů a malé 
občerstvení proběhlo na rybářské chatě u 
přehrady.  Vyhodnocení nejlepších sku-
pin se konalo ve škole po ukončení akce.     

Soňa Valentová a Miroslav Bieber
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Kam směřuje české školství?
Na položenou otázku není zřejmě 

jednoduchá odpověď. Zdá se, že škol-
ské problematice rozumí v naší zemi 
v podstatě všichni. Jejich odborná kvali-
fi kace je přece dána množstvím let, které 
docházením do nejrůznějších škol strávi-
li. Především v posledních deseti letech 
byl obecný trend velkého rozvolňová-
ní – ať už učebních osnov, tak i počtu 
především středních škol. Bohužel také 
často v našem školství docházelo, a také 
dochází, k různým zcela nekoncepčním 
zásahům. Důsledky tohoto stavu se začí-
nají odrážet ve výsledcích, které naši žáci 
nyní dosahují v různých mezinárodních 
srovnávacích testech. A je i obecně zná-
mo, že to nejsou výsledky příliš dobré.  
Školství je velmi složitý systém s velkou 
setrvačností. Nebude tedy vůbec jedno-
duché zjednat rychlou nápravu. Přesto 
se dnes jednoznačně rýsuje určitá před-
stava, přijímaná jak odbornou veřejnos-
tí, tak i například současným ministrem 
školství. Jedná se především o opětovné 
sjednocení vzdělávacích programů škol 

a o zavedení srovnávacích nástrojů, které 
by umožnily posuzovat výsledky vzdělá-
vání jednotlivých vzdělávacích institucí. 

Pro základní školství se v tomto 
ohledu připravuje zavedení povinné-
ho testování výsledků vzdělávání žáků 
v 5. a 9. ročníku povinné školní docházky. 
S obdobnými cíli byl již od letošního roku 
na středních školách spuštěn projekt stát-
ních maturit. Domnívám se, že školy, kte-
ré dobře pracují se svými žáky, by neměly 
mít z podobného testování strach. Mělo 
by všem přece jít o to, aby žáci získali co 
největší předpoklady pro svůj další vzdě-
lanostní rozvoj.  Nemá smysl ale zastírat, 
že dnes existují mezi základními i jinými 
školami obrovské rozdíly. Samozřejmě 
určité rozdíly zde vždycky zůstanou, jsou 
dány mnohdy velmi rozdílnými podmín-
kami, ve kterých školy pracují, ale přesto 
je, dle mého názoru, určité srovnání vždy 
možné a taky žádoucí.  

Naše škola se již v loňském školním 
roce zapojila do projektu testování žáků 
5. a 9. ročníku, který organizovala Spo-

lečnost pro kvalitu ve školství. Výsledky, 
kterých dosáhli naši žáci, především žáci 
9. ročníku, nebyly vůbec špatné a napří-
klad ve fyzice nebo biologii jsme se dosta-
li mezi 10% celorepublikově nejlepších 
škol! Aby naši žáci i nadále v podobných 
testech uspěli a byla tak dokladována 
dobrá práce školy, je podmíněno několi-
ka faktory:

1. Vysoce kvalifi kovaný a přede-
vším aprobovaný učitelský sbor – podle 
mého názoru je toto zásadní podmínka. 
Nemá-li učitel potřebnou aprobaci, nemá 
potřebný nadhled a velmi těžko tedy 
dokáže žáky „zaujmout“. Na naší škole 
pokrýváme aprobačně téměř všechny 
vyučovací předměty, výjimku představují 
zeměpis a výtvarná výchova.

2. Školní prostředí dostatečně vyba-
vené podnětnými a moderními vyučova-
cími prostředky, které se opravdu ve vyu-
čování používají. O splnění tohoto faktoru 
se škola dlouhodobě snaží, jak dobrou 
spoluprací se zřizovatelem, tak vlastním 
zapojením do různých projektů apod.        

3. Vysoká náročnost na žáky. Tento 
faktor se jeví jako asi nejvíce problema-
tický. Je podmíněn jednak motivací žáků 
k učení, ale také motivací rodičů žáků 
podporovat a přimět své děti k učení. 
V této oblasti se naše škola postupně 
snaží zvyšovat žákům pomyslnou laťku 
náročnosti, musím ale přiznat, že se nám 
to ne vždy daří. Ukazuje se jednoznačně, 
že pokud na žáka není i ze strany rodičů 
vyvíjen přiměřený tlak na jeho vzdělává-
ní, není efektivita vzdělávání dobrá.

Dovolte mi, abych v závěru mé úvahy 
popřál všem mnoho zdraví, štěstí a spo-
kojenosti v nadcházejícím roce a veřejně 
tímto způsobem poděkoval všem učite-
lům naší základní školy za jejich mnohdy 
nelehkou práci.

RNDr.Vlastimil Válka, ředitel školy 
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Poznej město, kde studuješ

V rámci projektu z anglického jazyka a 
občanské nauky-Poznej město, kde studu-
ješ, se studenti SŠHS v Koryčanech vypra-
vili 12.10.2011 na exkurzi místní přehrady. 
Pro mnohé to byla první návštěva, i když v 
městě studují už třetím rokem.

Průvodce pan Zdeněk Vavřínek (zaměst-
nanec Povodí Moravy) vysvětlil všem, kdy 
bylo toto vodní dílo postavené a za jakým 
účelem. Provedl studenty komunikační što-
lou pod vodou dlouhou 94 metrů do odběr-
né věže a opět objasnil její význam. 

Po vystoupání na hráz se studenti 
dozvěděli, že hráz je postavena z několika 
různých materiálů a že taková metoda byla 
v době stavění unikátní. Dále byli sezná-
meni s plány vodního díla do budoucnosti 
(ještě lepší ochrana před možnou vel-
kou vodou) a taky se zařízením pro chov 
ryb – s příkopovými rybníky na odchov 
plůdků a nádržemi sloužícími k odchovu 
a sádkování tržních ryb a rybí líheň.

Všem se exkurze moc líbila a určitě 
přispěla k lepšímu poznání města, kde se 
studenti učí.

Zároveň bychom chtěli poděkovat 
i panu Boukalovi, který nám tuto prohlíd-
ku umožnil.

Drahomíra Čížková
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Projekt Vzdělávacího a kulturního centra 

Židovského muzea v Praze

Projekt je spolufi nancován Evropským 
sociálním fondem a státním rozpočtem 
České republiky. Naše škola – SŠHS Kro-
měříž, odloučené pracoviště Koryčany, se 
do projektu aktivně zapojila. Spolupráce 
trvá již dva roky.

Nejprve proběhly přednášky a besedy 
p. Jindřišky Hrdé , lektorky  ICEJ a VKC 
Židovského muzea s tématikou: „Judais-
mus, Starý a Nový zákon, židovská kultu-
ra a židovská kultura v našem regionu.“  
Následovala návštěva žáků židovského 
hřbitova v Koryčanech.                           

V letošním školním roce spoluprá-
ce nadále pokračuje. Za pomoci p. Mgr.
Pavla Horáka, lektora ICEJ, který nám 
předal materiály k tématu : „Jak vyučovat 
holocaust“jsme v předmětech, občanská 

nauka, český jazyk a cizí jazyk využi-
li mezipředmětových vztahů a s žáky se 
touto problematikou podrobně zabývali. 
Výsledkem byly prezentace žáků, které 
jsme odeslali .

Dne 14. listopadu jsme měli možnost 
přivítat na naší škole pana Ing. Milo-
še Dobrého, pamětníka koncentračního  
tábora.  Byl  to člověk, který zažil na vlastní 
kůži Terezín a Osvětim. Svůj příběh vyprá-
věl velmi skromně, použil kousek vtipu, aby 
nadlehčil danou situaci.

Odezva žáků byla velmi pozitivní – „ je 
něco jiného, kdyžto  člověk slyší od někoho, 
kdo to zažil, než od někoho, kdo se tím jen 
zabývá …“

V návaznosti na  uskutečněnou besedu 
jsme se zapojili společně s p. Mgr. P. Ho-

rákem a Židovským muzeem v Praze do 
akce: „Výstava Anny Frankové – odkaz pro 
současnost .“

Možnost navštívit výstavu jsme nabídli 
ZŠ v regionu i SOU Koryna. Pro veřejnost 
byla výstava zahájena dnem 12.12.2011 
knihovnicí a zastupitelkou Ilonou Vybíra-
lovou.

V rámci aktivní spolupráce jsme byli 
osloveni vybrat žáky, kteří se nejvíce podí-
lejí na tomto projektu a nabídnout mož-
nost účastnit se „ Pochodu živých“ v městě 
Krakově a Osvětimi, který se bude konat 
v dubnu 2012 za fi nanční podpory EU 
s programu Evropa pro občany  - aktivní 
evropská paměť. 

Na projektu se podílí  Mgr.Lenka 
Matoušková a  Bc. Jana Daníčková. 
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Vážení občané. 
Blíží se konec roku, čas Vánoc. 

Z tohoto životního rytmu se trochu vymy-
kají záchranné složky, které musí zabez-
pečovat služby a hotovosti tak, aby byly 
vždy připraveny zasáhnout tam, kde je 
ohrožen život nebo majetek našich obča-
nů.Není tomu ani jinak u naší jednotky, 
která měla již několikrát  příležitost si vše 
zkusit v reálném životě.

Naše jednotka zasahuje u doprav-
ních nehod, požárů - likvidovali jsme 
nebezpečný hmyz, čerpali vodu v MŠ kde 
praskl přívod vody ve stěně,hasili požáry 
travních porostů v blízkosti lesa a obilní-
ho lánu. O dvou případech ale je potřeba 
se zmínit. Byl to požár v bývalém Tech-
noplastu Chropyně kde zasahovalo velké 
množství sborů a požár tohoto rozsahu 
byl nazván podle tiskového mluvčího 
HZS ZLÍNSKÉHO KRAJE Ivo Mitáčka 
požárem století. Nás mohlo potěšit to, 
že naše jednotka s dalšími sbory byla 
odměněna jak hejtmanem ZLÍNSKÉHO 
KRAJE panem Stanislavem Mišákem, 
tak ředitelkou HZS ZLÍNSKÉHO KRAJE 
paní Jarmilou Čičmancovou.

Další případ většího rozsahu u které-
ho byla naše jednotka je z 15.8.2011 . Stala 

SDH Koryčany
se dopravní nehoda před obcí Kožušice, 
kde se střetl autobus s německými turisty, 
osobní automobil a nákladní automobil.
Příčinou této nehody bylo předjíždě-
ní osobního automobilu v nepřehledné 
zatáčce. Výsledky této nehody byly váž-
né. Smrt řidiče osobního automobilu, 
který zemřel při převozu do nemocnice, 
5 vážně zraněných a  řada dalších, kteří 
byli zraněni lehce. Proto znovu apeluje-
me hlavně na mladší řidiče, aby nepřece-
ňovali své schopnosti a jezdili bezpečně 
a neohrožovali život svůj nebo životy 
svých spoluobčanů. 

A nyní přejdeme k veselejšímu téma-
tu a to k činnosti našeho sboru .Na hasič-
ské zbrojnici pokračujeme v rekonstrukci 
a úpravách, které si  z větší části provádí-
me sami  brigádnickou činností.  Usku-
tečnili jsme také sběr železného šrotu 
a výtěžek z této akce je na činnost sboru 
a také na úpravy zbrojnice. Touto cestou 
děkujeme všem, kteří jste přispěli k dob-
rému výsledku této akce.  Z kulturních 
a společenských akcí se jedná o následují-
cí. Zúčastnili jsme se oslav 100 let  založení 
sboru v Lískovci, požehnání hasičského 
praporu ve Chvalnově a hasičské pouti na 
Sv. Hostýně.Náš sbor jak už se stává tra-

dicí  pořádá ČERVENCOVOU TANEČ-
NÍ ZÁBAVU. Po dvou letech nám přálo 
počasí a tak se tato zábava zapíše pod-
vědomí  jako zdařilá. Nemalou měrou 
k tomu dopomohla také kapela, která nám 
přijela zahrát z Karlových Varů. Proto 
děkujeme jak vedení UŠ, které nám vyšlo 
vstříc  tak i Vám, kteří jste svou  hojnou 
účastí přispěli ke zdárnému průběhu. Na 
akce, které budeme konat ještě tento rok 
Vás již nyní s předstihem  informuji.      

A nyní bych Vás chtěl co nejsrdeč-
něji pozvat na  „VÁNOČNÍ KONCERT 
DECHOVÉ HUDBY VLKOŠÁCI“, který 
budeme pořádat po prve a to v sobotu 
17.prosince v 16.00 hod v KD KORYNA 
KORYČANY.

 11.února 2012  „HASIČSKÝ PLES“  
na který jste již nyní srdečně zváni. Bude 
hrát dechová hudba „IŠTVÁNCI ZE 
ŠARDIC“.

Toto jsou hlavní akce, které nás do 
konce roku čekají. Doufáme, že nám 
zůstanete věrni a svou účastí podpoříte 
snažení místních hasičů, aby se stojaté 
vody v Koryčanech  pohnuly k lepším 
časům.

Josef Ketler

Včelařský rok 2011
Zimu v rocích 2010/2011 je možno hodnotit z hlediska včel 

jako běžnou, nebyly žádné výkyvy, které by způsobily mimo-
řádné úbytky včelstev.

Letošní jarní a letní počasí bylo z hlediska včelí snůšky dob-
ré. Konec dubna, kdy začaly kvést ovocné stromy, bylo pěkné 
slunečné počasí. Totéž platilo i po celý květen, takže včelstva 
šla do síly a první snůška byla pěkná. Celkově lze letošní rok 
hodnotit jako nadprůměrný a medu je letos dostatek. Zdravot-
ní situace včelstev je díky pravidelnému léčení dobrá. Léčení 
letos proběhlo jako obvykle, znovu jsme letos použili kyselinu 
mravenčí (přípravek Formidol), potom byl nasazen Gabon, 
pak dvojí fumigace Varidolem a teď začátkem prosince dobí-
há ještě ošetření aerosolem. Při průběžných kontrolách spadu 
roztočů na začátku léčení byly zjištěny větší počty. Je to způso-
beno zřejmě teplým podletím, kdy včelstva dlouho plodovala 
a došlo k vývoji další generace roztočů. Musíme dbát pečlivě 
na léčení, aby se neopakovala situace před několika roky, kdy 
pak došlo přes zimu k velkému úbytku včelstev z důvodu pře-
množení roztočů.

V přiložené tabulce je počet včelařů a počet zimovaných 
včelstev od roku 1989 až do letošního roku 2011. V letošním 
roce se k nám přidali mladí včelaři a došlo i k navýšení počtu 
včelstev, takže lze letošní rok hodnotit jako úspěšný. 

Rok            Počet včelařů         Počet včelstev Přír./Úbytek
1989 38  315 
1990 35  297  -18
1991 38  291    -6
1992 39  270  -21
1993 34  219  -51
1994 35  201  -18
1995 31  179  -22
1996 28  189   10
1997 26  139  -50
1998 27  169   30
1999 25  191   22
2000 26  190    -1
2001 26  189    -1
2002 25  193     4
2003 23  178  -15
2004 22  201   23
2005 23  208     7
2006 24  189  -19
2007 24  206   17
2008 21  181  -25
2009 22  192   11
2010 21  193     1
2011 23  220   27

Ing. Jaroslav Kočí
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Taneční cvičení v rytmu latinskoamerických tanců probíhá 
ve sportovní hale a tělocvičně ZŠ v Koryčanech již celý rok.

Je tu mnoho nadšenců z řad dětí i dospělých. Věk cvičících 
se pohybuje v rozmezí od 10 do 60 let. Scházíme se dvakrát týd-
ně a po každé hodině je sice tělo unavené, ale nálada skvělá. 
Cvičitelka Hanka má pro nás vždy něco nového. 

Příjemným zpestřením byla podzimní FRAPPÉ ZUM-
BA SHOW – dvouhodinový blok tanců salsy, samby, cha-chy 
s chutným zdravým občerstvením. 

ZUMBA STÁLE AKTUÁLNĚ
Rok 2011 zakončíme odpolední VÁNOČNÍ ZUMBOU 

s pestrým programem. 
Zájem dětí o toto cvičení rozšiřujeme v hodinách tělesné 

výchovy nebo v kroužku DĚTSKÉ ZUMBY vždy v pátek v tělo-
cvičně školy na Náměstí. 

Závěrem přejeme všem příznivcům zdravého pohybu v roce 
2012 pevné zdraví, úsměv na tváři a vždy dobrou náladu. 

Mgr. Zdenka Šmelová

Krátké ohlédnutí za fotbalovým podzimem 

v Koryčanech

Letošní ročník  fotbalových soutěží 
dospěl k zimní „poločasové“ přestávce 
a tak mi dovolte krátké ohlédnutí za jeho 
dosavadním  průběhem. 

Velmi příjemným překvapením  
bylo  podzimní  působení všech  našich 
mládežnických celků.   Dorostenci po 
jarním vítězství v okresním přeboru 
znovu  postoupili do krajské soutěže 
a v úvodních utkáních, jak se později 
ukázalo s favority soutěže, několikrát 
zaváhali. Tento  fakt je však dokázal 
stmelit, v čele s realizačním týmem 
Brauner – Zabloudil přidali na trénin-
kovém úsilí a výsledky se brzy dostavi-
ly. Ve čtrnáctičlenné skupině jsou zatím 
pátí a pokud neprospí zimní přípravu na 

vavřínech, nemusí mít  z dalšího půso-
bení  „v kraji“  strach.

Naši mladší a starší žáci, kteří pod 
vedením trenéra  Petra Posoldy ze Stří-
lek během léta absolvovali  velmi nároč-
nou přípravu zakončenou týdenním 
soustředěním na domácím stadionu,  
udělali veliký  výkonnostní pokrok. Ve 
velmi silné konkurenci se naši starší žáci 
s jedinou porážkou usadili na čele pod-
zimní výsledkové listiny, žáci mladší pak 
drží krásné třetí místo.  Přestože se  tre-
nér  i s vedoucími mužstev K. Burgetem 
a S. Gejdošem  snaží o kolektivní pojetí 
hry, jednu individualitu přehlédnout 
nelze – v kategorii starších žáků se mezi 
střelci s 52 brankami na průběžné druhé 
příčce umístil  Filip Hanák.

Ani přípravka za svými  staršími 
kolegy nezaostává  a v okresním přebo-
ru  je v průběžném pořadí druhá  s dese-
ti vítězstvími z dvanácti zápasů. Za její 

výsledky , organizaci přípravy i  zapojení 
rodičů dětí  do činnosti týmu patří  velké 
poděkování trenérovi Ondřeji Michalí-
kovi.

Během letní pauzy se  trenérského 
kormidla u mužstva  mužů  ujal loni ješ-
tě aktivní hráč David Kvita.  Jeho činnost  
mu bývalí spoluhráči moc neulehčovali 
a zejména v tréninkové morálce je co 
dohánět.  Přestože v domácím prostředí 
jsme  v šesti ze sedmi zápasů bodovali, 
na hřištích soupeřů tomu bylo přesně 
obráceně. To je také příčina  nelichotivé  
8. pozice v podzimní tabulce. Pro příští 
soutěžní ročník se připravují rozsáhlé 
reorganizace s vyššími počty sestupují-
cích a tak bude pro zachování současné 
1.B třídy ještě  značné úsilí. 

Největším „ strašákem“ koryčanské 
kopané však nejsou sportovní výsledky 
mužstev.  Již druhým rokem se  vedení 
FC KORYNA  bezvýsledně snaží o roz-



strana 17Číslo 4/2011 Koryčanský zpravodaj

šíření  výboru pro zajištění stále nároč-
nějších požadavků na organizaci sou-
těží, v uplynulém pololetí navíc přibyla 
i správa hřiště. Další otazník visí nad  
domovským stadionem, jehož majitel  
spol. KORYNA  nábytek,a.s. v současné 
době jedná o pronájmu areálu  s městem 

Koryčany. Snad se všechny výše zmíně-
né neznámé  podaří doplnit  tak, aby byl 
výsledek  ku prospěchu všem zaintere-
sovaným stranám a  s podobným hod-
nocením koryčanské kopané jsme se 
v předvánočním čase setkali i za rok.

Závěrem mi dovolte poděkovat všem, 

kteří se větší či menší měrou podíleli 
na činnosti našeho fotbalového oddílu 
FC KORYNA  v  právě končícím roce  
a popřát  Vám všem hodně zdraví, štěstí 
a spokojenosti  v roce 2012.

Za FC KORYNA
Michal Huška
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FOUKANÁ IZOLACE  
 „ NEVYPOUŠTĚJTE SVÉ PENÍZE DO OVZDUŠÍ..!!!“ 

FOUKANÉ TEPELNÉ IZOLACE – správná volba k zateplení 
Vašeho domu či chaty!!!

VÝHODY TÉTO TECHNOLOGIE

- kompletní izolování bez tepelných mostů
- aplikace bez vyklízení půd a jiných prostor
- izolování i velmi těžce přístupných míst
- Váš dům o standardní velikosti zateplíme za 3 -5 hodin
- bezodpadová technologie
- příznivá cena
- doprava a aplikace v ceně
-    od listopadu 2011 nově i na Holešovsku a okolí

    KONTAKT: 
www.zenta.cz , 

e-mail: zenta@zenta.cz , 
zenta.sro@seznam.cz

    TELEFON: 606 829 900, 605 247 035
Jsme zařazeni do projektu „Zelená úsporám“

    
!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!ÚSPORA AŽ 30% nákladů za teplo!!!!!!!!!!!!

Ceník inzerce
Koryčanský zpravodaj zveřejňuje inzeráty za následující ceny:

 - formát 26 x 18 cm (celá strana A4) ..... 1200,- Kč
 - formát 13 x 18 cm (půl strany A4) ........ 720,- Kč
 - formát 13 x 9 cm (čtvrtina strany A4) .. 432,- Kč
 - formát 6,5 x 9 (osmina stran A4) .......... 216,- Kč

Více informací získáte na čísle 573 500 996 nebo 573 376 031.

Inzerce ODVOZ A LIKVIDACE AUTOVRAKŮ

ZDARMA
včetně

Vystavení dokladu o ekologické likvidaci Vašeho autovraku 
NA MÍSTĚ

Tel: 777 550 621                  
608 749 219                 Autovrakoviště Třebětice

„Za kompletní autovrak vyplatíme Kč 500,- .“
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usnadní občanům města Koryčany odevzdávání drobných,  
vysloužilých elektrospotřebičů. 

stacionární kontejnery
na elektro a baterie

Stacionární kontejnery usnadní lidem odevzdávání 
vysloužilých spotřebičů blíže místu jejich bydliště. S drobnými 
elektrospotřebiči tak obyvatelé našeho města nemusí 
na sběrný dvůr, ale mohou je kdykoliv a pohodlně odevzdat 
do připravených kontejnerů. Kontejnery jsou umístěny 
většinou u separačních stání na tříděný odpad.

Patří:
baterie a drobná elektrozařízení, jako jsou např. kalkulačky, rádia, 
drobné počítačové vybavení, discmany, telefony, elektronické 
hračky a podobně

Nepatří:
televizory, počítačové monitory, zářivky, úsporné žárovky, velké 
a malé domácí spotřebiče (jako např. ledničky, pračky, mikrovlnky, 
chladničky, vysavače a podobně)

Veškerá elektrozařízení (bez výjimek) můžete bezplatně odevzdat ve sběrném dvoře v Koryčanech, na ulici Nádražní 520. 
Informace o sběrných dvorech i červených stacionárních kontejnerech naleznete na www.korycany.cz

V případě jakýchkoliv dotazů se obraťte na Městský úřad Koryčany, 
odbor životního prostředí, tel. 573 500 984.

 Lhotka (stanoviště kontejnerů u MÚ, u farní zdi)
 městská část Jestřábice (stanoviště kontejnerů u obchodu na náměstí)

MĚSTO KORYČANY

Červené stacionární kontejnery jsou rozmístěny na těchto místech:

Do stacionárních kontejnerů

VE SPOLUPRÁCI SE SPOLEČNOSTÍ ASEKOL
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S vámi od A do Z

Program plný výhod

tel.: +420 724 828 352

BO í d b
ZDARMA kl d í siste í slu d v r di de
ZDARMA r v p išt í d tí v v idl
ZDARMA r d í v idl p d bu d

širší p ist v p vi ru í tr
l kv lit í likvid p ist ý d l stí

Allianz autopojišt ní

p išt í dv d sp lý t d tí d s l v
širší bídk p ip išt í esk tr u

ZDARMA p išt rtí sledk u v v idl v výši K
výb r esti í d
i vesti b ri ik s F d r i d í r

st d vý dp t d výš K r

ní

sp í s g r
dl d b d í i r
st t í p ísp vek K r
r v p išt í r Alli p i de
d r v výpl t b výb r p p í

„D vý t t“

Penzijní p ipojišt ní

p išt í d sti vit sti dp v d st
t i v p ist r r l Opti l kl iv
slev p išt í r di ý d
p ist pl í p ev v vý
b us b šk d í pr b p ev d i d i ý p iš ve )
b pl t siste í slu O ASSISTANC

Pojišt

Navíc SLEVA ZA PROPOJIŠTĚNOST při 
sjednání více druhů pojištění.
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Mikuláš 2011

Sešel se rok s rokem a do Koryčan opět 
zavítal sv. Mikuláš. Přišel v doprovodu 
čtyř nádherných andělů s mimořádnou 
nadílkou. Jak by ne, vždyť se v kostele na 
letošní Mikulášské besídce sešlo bezmála 
140 dětí. Spolu s rodiči tak zaplnily kostel 
do posledního místa.  

Programu se letos ujaly děti naší far-
nosti a Schola od sv. Vavřince. Společně 
zazpívali adventně laděné písničky, tříletý 
Prokůpek Selucký recitoval adventní báseň, 
zaznělo houslové sólo v podání Martina 
Celého a sólově zazpívala Nela Orlová. 

V druhé polovině programu vystou-
pil dramatický kroužek paní Ilony Vybí-
ralové. Pohádky Perníková chaloupka 
a O červené Karkulce se nám moc líbi-
ly, z dospívajících herců čišelo nadšení 
a radost, kulisy byly nádherné. Za zpest-
ření programu jim moc děkujeme!

Sv. Mikuláš dospělé povzbudil k du-
chovnímu prožívání adventu, měl vlídné 
slovo pro malé i dospívající. Ke každému 
rozdanému balíčku připojil své požeh-

nání. 
Mikulášskou nadílku v našem koste-

le organizovalo SHM Klub Koryčany, TJ 

Orel a farnost Koryčany; velký dík patří 
všem sponzorům. 

          Mgr.Monika Selucká       

další foto na str. 22

Vážené čtenářky a čtenáři, 
v minulé poradně jsem zmínila 4 pilíře 

wellness. Dnes vám  blíže představím prv-
ní dva z nich. 

Základem wellness je nesmírně důležitý 
pohyb. Nejenom že díky němu zůstává-
me zdraví, ale také se při něm vyplavují 
endorfi ny, což jsou hormony navozující 
nám pocit štěstí a dobré nálady. Pohybem 
můžeme také upravit a kontrolovat svoji 
váhu. Takže pohyb nám skutečně pomáhá 
hned na několika frontách. Každý si může 
najít způsob, který odpovídá jeho zálibám 
i zdravotnímu stavu a možnostem. Mohou 
to být procházky, běh, jízda na kole nebo 
fotbal s kamarády. Trochu jiný druh pohy-
bu je aktivní pohyb ve wellness centrech 
pod vedením zkušených školených lekto-
rů. Jedním z nejoblíbenějších je cvičení 
na běžícím páse, které vychází z nejpřiro-
zenějšího pohybu, a tím je lidská chůze. 
Po takové fyzické zátěži jistě přijde vhod 
relaxace. Je mnoho způsobů, jak relaxo-
vat. Nejznámějším z nich jsou masáže. 
Můžeme zvolit jak masáž klasickou rekon-
diční, tak i různé neobvyklé techniky. Sem 
patří třeba masáž lávovými kameny, masáž 

bambusová, kávová a desítky dalších. Jiná 
možnost relaxace je pobyt v sauně. Pravi-
delné saunování je také doporučováno pro 
zlepšení imunitního systému.

Druhým pilířem wellness je správná 
výživa. Dodržováním zásad správného 
stravování udržujeme naše tělo zdravé, 
v dobré kondici a my se tak cítíme spoko-
jeně. Naopak při porušování těchto zásad 
vznikají zažívací potíže, nezřídka i nadvá-
ha a obezita. Zbavit se jí nemusí být vůbec 
snadné, a proto je vždycky vhodnější jí 
aktivně předcházet a jíst správně. Správ-
ný stravovací režim je základem dobré 
výživy. Doporučuje se jíst 5× denně. Tzn. 
Tři hlavní jídla,  (snídaně, oběd a večeře) , 
a mezeru mezi těmito jídly by měla vypl-
nit  dopolední a odpolední svačinka. Mezi 
jednotlivými jídly je ideální mít odstup 
přibližně tři hodiny. Klíčovým faktorem 
správné výživy je pravidelnost. Jsou potra-
viny, kterých je vhodné sníst pouze ome-
zené množství. Sem patří třeba živočišné 
tuky a živočišné potraviny s vysokým 
podílem tuku, vejce, sladkosti a důležité je 
taky omezit solení. Naopak u jiných potra-
vin je vhodné jejich konzumaci zvýšit. 

Týká se to třeba syrového ovoce a zeleniny, 
obilovin, luštěnin, ryb a rybích výrobků. 
A samozřejmě nemůžeme zapomenout na 
velmi důležitý pitný režim. Nejvhodnější 
je voda a neslazené nápoje. Těch bychom 
měli vypít 4 dcl na 10 kg svojí váhy.   

Příště Vám řeknu o třetím a čtvrtém 
pilíři wellness, a tím toto téma uzavřeme.

Jestli toužíte po pohodě, zdraví a dobré 
kondici, ŽIJTE WELLNESS. A to i v tom-
to adventním čase, který Vám přeji prožít 
v klidu a rodinné pohodě. 

Váš wellness poradce 
Ing. Hana Jamborová

Kontaktní email: zdravystyl@email.cz

Wellness poradna -2. díl
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Mikulášská nadílka
Jako každý rok, tak i letos se v naší 

základní škole konala Mikulášská nadílka. 
V letošním  šk. roce připadla na pondělí  
5.12. Ve škole na děti čekal Mikuláš, anděl  
a tři rozpustilí čertíci v podání žáků 9.tř. 
Děti už na jejich příchod netrpělivě čekaly. 
A pak se ozvalo řinčení řetězů a děti rázem 
ztichly, některé se ukryly pod lavice, a do 
třídy vletěli čerti. Za nimi kráčeli Mikuláš 
s andělem a nesli koš s balíčky plnými dob-
rot a sladkostí. Hodné děti dostaly balíčky 
hned, těm zlobivějším Mikuláš nejdříve 
domluvil a musely zarecitovat básničku 

nebo zazpívat písničku. Nezbedníci slíbili, 
že se polepší, a tak se i oni mohli radovat 
z balíčků a čert musel odejít s nepoříze-
nou. Některé děti se svými vyučujícími si 
udělaly vlastní besídku ve svých třídách, 
ke které patřilo i přestrojení  za čerta nebo 
anděla. Tato akce byla velmi zdařilá, děti 
si odnesly plno zážitků a teď už netrpělivě 
čekají na Štědrý den.

Rádi bychom touto cestou poděkova-
li Klubu rodičů a přátel školy a rodičům 
žáků za sponzorské příspěvky do balíčků.

 Kolektiv učitelů I. stupně


